



<h2>HIOSA Newsletter January 2016</h2> <p>Contents:</p> <ul style="list-style-type: none">• HIOSA Carnival 2016• HIOSA AGM 2016• HIHS' Commendable GCE 'O' & 'N' Level Results in 2015• Holy Innocents' Primary jointly organizes iclc2016	<h2>聖嬰校友會會訊季刊 2016年1月</h2> <p>內容：</p> <ul style="list-style-type: none">• 聖嬰校友會嘉年華會 2016• 聖嬰校友會 2016年會員大會• 聖嬰中學 2015年 N 與 O 水準考□ 取得驕人的成績 (英文版)• 聖嬰小學聯辦 2016年國際小學生 電腦創意寫作比賽
--	---



Come One, Come All

HIOSA Carnival 2016

Date: Saturday, 20 February 2016

Time: 6:00 – 10:00 pm

Venue: Holy Innocents' High School

Price: \$30 per ticket (Bundle discount: 4 tickets at \$100)



Anyone who has attended school at Holy Innocents' before know that it is customary for alumni to visit their teachers during Chinese New Year. This year, Come celebrate the Lunar New Year with Holy Innocents' Old Students' Association (HIOSA) and say Gong Xi Fa Cai to your teachers, classmates, schoolmates and ex-colleagues. This year, the organising committee aims to bring its participants on a ride on the time machine and journey back to the good old days of the 1970s and 1980s.

As the High School's school compound undergoes transformation, come take a selfie or wefie at the new garden. featuring an eco-pond with 19 koi! Relive the good kampung days with the numerous games and makan stalls.

Tickets are available at \$30 (per pax, per entry). A bundle discount of \$100 for every 4 tickets is available. To purchase tickets, please contact HIOSA via Facebook or through Mr Kelvin Tan (Email: tan_tze_how_kelvin@moe.edu.sg; HP: 83938410).

Come One, Come All

圣婴校友会嘉年华会 2016

日期：2016年2月20日（星期六）
时间：下午6点－10点
地点：圣婴中学
票价：单人票\$30 (家庭4人套票: \$100)



圣婴中学有一个多年来的传统：校友在新年或春节期间会跟老师和校友们拜年，今年圣婴校友会除了祝贺大家恭喜发财之外，我们也提供一个机会方便校友们跟老师和其他校友拜年和聚餐，我们举办了校友会 2016 年嘉年华会，在享受 10 道菜自助餐、爆米花、棉花糖和冰淇淋之余，可以和老同学和师长们叙旧。

圣婴中学的环境已经过改造，大家不妨在新花园或拥有 19 尾锦鲤鱼的生态池拍照留念，同时也可以到游戏摊玩一些儿时游戏、回忆一下学生时代的乐趣。

嘉年华会牌价为每人 \$30 或者 4 人家庭套票 \$100。如欲订购，请与你认识的校友会委员、通过校友会面(HIOSA Facebook) 或者和 Kelvin Tan 老师联络 (Email: tan_tze_how_kelvin@moe.edu.sg; HP: 83938410).



IOSA Annual General Meeting 2016 圣婴校友会 2016 年会员大会

The Annual General Meeting for HIOSA in 2016 will be soon.
Tentative details of the AGM are provided below:

Event: HIOSA 37th Annual General Meeting (2016)

Date: Sunday, March 20, 2016

Time: 2.00pm

Venue: HIOSA Office

There will be no elections of committee members in this year's AGM (Note : The terms of current committee will end in March 2017). However, other activities for the AGM such as reports from the committee, and motion for amendment of the constitutions (if any) will be held as usual. Dear members, please mark this date/time in your calendar.

Formal notice of the AGM will be issued soon.

圣婴校友会 2016 年度的会员大会即将在近期举行，会议的暂定详情如下：

会议：圣婴校友会第 37 届会员大会 (2016)

日期：2016 年 3 月 20 日 (星期日)

时间：下午 2 点 **地点：**圣婴校友会办公室

今年会员大会除了不举行委员选举（现任委员会的任期将于 2017 年 3 月才结束）之外，其他事项将如期进行。

各位校友会会员，希望你们能支持校友会、出席会员大会。

正式的会议通知将会于近期公布。





HIHS' Commendable GCE 'O' & 'N' Level Results in 2015

HIHS' Commendable GCE 'O' & 'N' Level Results in 2015

HIOSA congratulate our alma mater, HIHS with her outstanding and commendable performance in both the GCE O & N levels results in 2015

GCE O Level

The 2015 Sec 4 Express and Sec 5 cohort produced a good set of results in their GCE 'O' Level examinations. Close to 100% of our Sec 4 Express students and around 79% of our Sec 5 students are eligible to apply for a polytechnic course. Around 69% of Sec 4 Express and 14% of Sec 5 students are eligible to apply for a course in Junior Colleges.

For more information, do refer to:

[HIHS' Commendable GCE 'O' Level Results for the 2015 Cohort](#)

GCE N Level

The 2015 Normal (Academic) and Normal (Technical) cohorts produced commendable results at the GCE 'N' Level examinations. 89% of our N(A) students are eligible for Sec 5, above the national percentage of 74.9%. All our N(T) students are eligible for progression to ITE, as with past years.

For more information, do refer to:

[HIHS' Outstanding Results for the 2015 GCE N Level Examinations](#)



Holy Innocents' Primary jointly organize iclc2016

The International Computer Literature Competition (iclc) is an annual competition organized for primary school children aged between 6 – 13 years old.

The competition is jointly organized by Holy Innocents' Primary School, Shen-Jia-Men Primary School (from Zhejiang Province, China) and Taipei City Bureau of Education (Taiwan). The goals of the competitions are:

- To provide primary school pupils an opportunity to develop their creative thinking; and
- To encourage students to learn Chinese Language and Chinese culture through computer and the internet.

Through the Ren De Foundation, HIOSA is one of the sponsors for the event for a number of years.

The next competition – iclc 2016 is coming soon. Details for this year's competition are as follows:

- **Dates of Registration for competition** : 04/02/2016 - 31/03/2016
09:00 am
- **Date of Competition** : Thursday 31-03-2016, 09.30 am - 6.00 pm
(Singapore, Malaysia, Taipei, Beijing & Hong Kong time)
- **Rules of competition:** visit the following webpage for details:

[iclc 2006 rules of competition](#)

Dear Alumni, this is an excellent activity for the young ones. If you have any family members who are primary students aged between 6 through 13 years of age, encourage them to register for the competition.

Registration for the competition can be done online at the following web address:

[iclc 2016 online registration](#)



圣婴小学联办 2016 年国际小学生电脑创意写作比赛

国际小学生电脑创意写作比赛是一个由圣婴小学、中国浙江省舟山市普陀区沈家门小学和台湾台北市教育局联合主办的常年国际比赛，该比赛是专为 6 至 13 岁的小学生而设立，比赛的宗旨为：

- 提供机会给学生发挥他们的创意思维；
- 鼓励学生通过电脑与互联网学习华文与中华文化。

圣婴校友会是这项比赛多年来的赞助商之一。

圣婴小学正在紧锣密鼓地筹备举办“2016 年国际小学生电脑创意写作比赛”，今年的比赛详情如下：

- 报名比赛日期：04/02/2016 - 31/03/2016 09:00 am
- 比赛日期：31-03-2016（星期四）09.30 am - 6.00 pm (新加坡、马来西亚、台北、北京、香港时间)
- 参赛规则：

请参阅 [iclc 2016 参赛规则](#)

校友们，这是一项很有意义的比赛，如果你们家中有年龄介于 6 岁 - 13 岁的小学生，请鼓励他们参加比赛，报名网址如下：

[iclc 2016 报名网址](#)

